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9.01.2016	
	
	
Martin	Samsing	 _X_	 	
	 	 	 	
Helene	Holm	 	 _X_	
	 	
Henrik	Stenkil		 _X_	 	
	 	
Rikke	Monroy			 _X_	 	 	
	
Hanne	Bang	 		 _X_	 	 	
	
Lizzette	Gudmann	 _X_	
	
Tina	Brødsgaard	 _X_	
	
Rasmus	Jakobsen	 _X_	
	
Sune	Jeppesen	 _X_		
	
Jonas	Kleis	 	 _A_	
	
Asger	Gimsing		 _A_	
	
Claus	Møller	 	 _X_	
		 	
						
	 	
																															
	
Politikker:	
Trine	Græse	 	 _A_	
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Skolebestyrelsesmøde	torsdag	d.	1.03.2017	kl.	18:00	–	20:30	i	personalerummet		
	 	 									Spisning	under	mødet	

	
Nr.	 Afsat	

tid	
Emne	 Bemærkninger	

01	 20	
min	

Meddelelser	
a)	eleverne		
b)	lærere	og	
pædagoger	
c)	ledelsen		

a)	afbud	
b)	Vi	er	alle	sammen	i	gang	med	at	afholde	nationale	test.	Der	

er	nogenlunde	”ro”	på.	Vi	er	optagede	af	den	kom-
mende	proces	omkring	økonomi.	I	indskolingen	står	tea-
ter	for	døren	og	udskolingen	har	haft	projektopgaver.	I	
SFO’en	er	vi	i	gang	med	at	se	på	strukturen.	Der	er	
mange	praktikanter	i	skolen	i	øjeblikket.	Det	skaber	liv	i	
personalerummet,	og	giver	samtidig	mulighed	for	at	se	
nogle	ting	med	andre	øjne.	Vi	er	i	gang	med	at	plan-
lægge	hvordan	processen	omkring	det	kommende	sko-
leårs	planlægning	skal	foregå.	Lærere	og	pædagoger	i	
udskolingen	kan	godt	opleve	at	eleverne	er	trætte	sidst	
på	skoledagen.	

	
c)	MED	udvalget	har	været	sammen	en	hel	dag	for	blandt	an-

det	at	drøfte	arbejdstidens	tilrettelæggelse	og	det	kom-
mende	skoleårs	planlægning.	Det	var	en	god	dag,	og	de	
første	sten	blev	lagt	frem	mod	det	kommende	skoleår.	
Ledelsen	har	netop	været	på	seminar	med	de	øvrige	
skoleledelser	i	kommunen.	Her	drøftede	vi	især	data	og	
progression.	Sille	var	desværre	så	uheldig	at	brække	sit	
ben	på	skiferie	og	er	pt.	Sygemeldt.	Vi	håber	på	at	hun	
kan	vende	så	småt	tilbage	fra	d.	13.	Marts		

02	 40	
min	

Regnskab	og	
Budget		

Bestyrelsen	drøftede	hvordan	processen	med	at	lægge	årets	budget	
skal	foregå.	Det	er	et	krav	at	skolen	får	en	god	og	stabil	økonomi,	og	
kan	fremlægge	en	økonomisk	plan	som	er	holdbar.	
Vi	aftalte	at	to	medlemmer,	Rikke	og	Lizette,	i	den	kommende	tid	
arbejder	tæt	sammen	med	ledelsen	omkring	budgettet.	Derefter	
fremlægges	budgettet	til	godkendelse	i	skolebestyrelsen.		
	
	

03	 40	
min	

KPI	 Forslag	til	KPI’er	(Key	Point	Indicators)	drøftes.	
Martin	og	Claus	har	udarbejdet	et	udkast/forslag	til	KPI’er	som	skal	
danne	udgangspunkt	for	en	drøftelse.	(Bilaget	KPI	forslag)	
	
Formålet	med	KPI	er	at	give	bestyrelsen	mulighed	for	at	få	et	mere	
præcist	og	driftoreienteret	fokus	i	arbejdet.	
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De	valgte	indikatorer	bliver	først	interessante	når	bestyrelsen	har	en	
kvalificeret	drøftelse	af	dem.			
	
Vi	drøftede	hvad	der	eventuelt	kunne	udledes	ud	fra	de	enkelte	in-
dikatorer.		
Vi	aftalte	at	beholde	de	forslåede	indikatorer,	og	derudover	tilføje	
et	indekstal	for	økonomien.	Indikatorerne	skal	vurderes	løbende	og	
eventuelt	rette	dem	til	efterhånden.	Det	skal	være	et	fast	punkt	på	
hvert	møde	fremover.		

04	 30	
min	

Skolens	inven-
tar	

Drøftelse	af	henvendelse	fra	en	forældre,	som	udgangspunkt	for	en	
generel	drøftelse	af	skolens	inventar.	Se	bilag	B	
Skolebestyrelsen	oplever	også	at	der	er	slidt	inventar	på	skolen,	og	
ønsker	et	overblik	over	den	reelle	tilstand.	Derpå	skal	der	laves	en	
plan	for	en	opdatering	af	inventaret.	Inventaret	gennegås	i	de	en-
kelte	klasser	for	at	sikre	det	nødvendige	overblik.	Derfra	lægges	en	
plan	for	udskiftning,	blandt	andet	ved	inddragelse	af	andre	skoler	og	
forvaltningen.	
Claus	laver	et	udkast	til	et	svar	på	henvendelsen.	
	

05	 20	
min	

Evt	 	
Der	er	trafikkontrol	d.	9.	marts	
Må	forældre	eller	andre	interesserede	hjælpe	i	kantinen?	Vi	taler	
med	kantinelederen	og	vender	tilbage.	
	
På	de	kommende	møder	skal	vi	huske	at	medtage	punkterne	fra	
skolebestyrelsesens	deltagelse	på	forældremøderne	i	efteråret.	
	

	
	


